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Utvärdering - Distriktsordförandekonferensen 

den 20–21 februari 2024 på Rönneberga 

15 svar har inkommit av knappt 40 deltagare 

 

1. Vad tyckte du om upplägget - lunch till lunch-konferens?  

 
 

 

2. Vad tyckte du om upplägget - lunch till lunch-konferens?  

• Kändes lagom i tid, bra med en övernattning 

• Välorganiserat! Bra stämning! Bra inspel från deltagarna! 

• Fungerar bra med transporter och ger utrymme för sociala kontakter 

• Bra upplägg, lite knappt med tiden. Men å andra sidan måste vi lära oss att 

vara effektiva. 
 

 

3. Vad tyckte du om inledningen och presentationen.  

 
 

 

 

 

 

 

 



4. Motivera gärna ditt svar 

• Ordförande Åsa Lindestam har en förmåga att inspirera och inkludera alla. 

Bygger en ”vi ” känsla och står för tydlighet och strategiska målsättningar  

• Det var tydliga och pedagogiska presentationer, och tid till frågor  

• Det är alltid stimulerande att lyssna på vår ordförande. Härligt att hon kan 

hålla ångan uppe trots ryggsmärtor. Känns lovande att vi kanske lyckas 

med påverkan när det gäller gasen och 18,5 i pensionssystemet. 

 

 

5. Vad tyckte du om passet som handlade om Hemsidan och appen 

 
 

 

6. Motivera gärna ditt svar 

• Ett steg i rätt riktning. 

• Utveckling på gång som gör att vår verksamhet blir tillgänglig och stärkt 

• Det är lovande att appen är på väg. Min lite sega hjärna har svårt att hänga 

med, trots Fridas ansträngningar att vara tydlig. Jag ser ändå framemot 

lanseringen i juni. 

• Borde vara färdigt nu, det är bråttom många letar efter olika organisationer på 

föreningarnas hemsida 
 

 

7. Vad tycker du om passet - aktuellt från riksorganisationen - Fortnox 

 
 

 

 

 



8. Motivera gärna ditt svar 

• Bara det inte går för snabbt till övergången till samarbetsavtal 

• Presentationen var bra. Jag hoppas att verktyget helst skulle vara rikstäckande 

i PRO. Det finns betydande samordningspotensial. 

• Viktigt att varje distrikt får bestämma själva hur de hanterar betalningen 

• Bra tt veta vad som händer på Riks nivå mm 
 

 

9. Vad tycker du om passet Medlemsstatistik, medlemsvärvning osv 

 
 

 

10. Motivera gärna ditt svar 

• Svårt men högprioriterat område att hantera. Vi behöver fokusera på vårt 

sociala engagemang och våra idépolitiska strategier för samhällståverkan i 

viktiga frågor för pensionärer. Vidare presentera en folk- och 

fortbildningsstrategi inom viktiga områden för pensionärer 

• Bra information från båda. Viktigt att påminna om medlemsförmånerna. 

Rekryteringsarbetet får aldrig avstanna 

• Vi har pratat om detta många gånger 

• Äntligen fick vi en diskussion kring denna viktiga fråga 
 

 

11. Vad tycker du om passet om Pensionärer i skolan 

 
 

 

 

 



12. Motivera gärna ditt svar 

• Förstår tanken men inser också svårigheten 

• Mycket intressant. Väntar på försättningen och hur vi själva skall kan göra 

samma 

• Positivt försök att bygga broar mellan generationerna 

• Helt OK presentationer, lite för långt pass.  Troligtvis väckte passet idéer hos 

föreningar som inte finns i skolan 
 

 

13. Vad tycker du om gruppdiskussionerna (Open Space) 

 
 

 

14. Motivera gärna ditt svar 

• Resultatet av diskussionerna redovisades inte 

• Jag gillade verkligen gruppdiskussionerna. Sätt att lära känna varandra och 

fördjupa samtalen kring frågor 

• Blev lite rörigt, för kort tid. Open space är ett bra koncept för diskussioner 

• Bästa sättet att få engagerade diskussioner, fler sådana.  Kanske skulle varje 

grupp ha en sekreterare 
 

 

15. Vad tycker du om Friskvårdspasset/stoljympa? 

 
 

 

 

 

 

 

 



16. Motivera gärna ditt svar 

• Härligt att pröva på... 

• Toppen. Trevligt avbrott i allt sittande. Ser fram emot att få Johannas 

inspelning. 

• Lite nytt för min del. Detta skulle vi kunna köra det vid varje fysisk träff 

• Tyvärr denna gång var jag inte med 
 

 

17. Vad tycker du om passet om bostadspolitiska programmet? 

 
 

 

18. Motivera gärna ditt svar 

• Bra! Men programförslaget borde ha gått ut på remiss. 

• Detta kan bli ett lyft för PRO 

• Bra att vi fick tid för samtal i grupper efter presentationen och därefter vidare 

diskussioner. Kändes bra att Joel noterade de åsikter som kom fram och 

stämde av innan vi avslutade 

• Mycket intressant och mångfasetterad fråga. Det finns många vinster att 

hämta hem när bostäder anpassas och äldre kan bo kvar. Det är inte kul att 

flytta om man inte varken vill eller är tvingad 
 

 

19. Ditt omdöme om konferensen i sin helhet 

 
 

 

 

 

 



20. Motivera gärna ditt svar - något speciellt du vill hissa (berömma) som är 

missat eller du vill dissa (ta bort)? 

• Alla deltagare hade möjlighet att komma till tals 

• Möjligen skulle ett större utrymme ha getts så att man kunnat använda spaet 

• Åsa Lindestam får med beröm godkänt och en stor bukett blommor för sitt 

sätt att leda och vara närvarande 

• Bra upplägg, alla medverkande gjorde bra i från sig, de flesta var ordentligt 

förberedda. Och så nyttigt att träffas från olika distrikt. Rasterna är viktiga 

delar, då vi kan prata med och lära känna varandra, få tips och idéer 
 

 

21. Hur upplevde du konferens på Rönneberga och konferenslokal Hugin? 

 
 

 

22. Motivera gärna ditt svar 

• Bra lokaler, god mat 

• Högtalarsystemet måste förbättras 

• Väl fungerande anläggning! 

• En vacker anläggning som ligger nära stan ändå på landet 
 

 

23. Vad tycker du om maten på Rönneberga? 

 
 

 

 

 

 



24. Motivera gärna ditt svar 

• Ett fantastiks salladsbord 

• Mums! 

• Kan inte vara bättre 

• Ett överflöd av valmöjligheter... 
 

 

25. Hur upplever du ditt rum/logi på Rönneberga? 

 
 

 

26. Motivera gärna ditt svar 

• Lugnt tyst rent och välstädat 

• Toppen 

• Skön säng för trött kropp och själ... 

• Sängkuddarna var inte mina vänner, för övrigt mycket bra. 
 

 

27. Har du några ytterligare kommentarer eller synpunkter som du vill dela 

med dig av? 

• Mersmak!!! 

• Saknar namnlappar och en deltagarlista. 

• Bra med säkerhetsinformation vid ankomst. Trevligt och proffsigt bemötande 

• Alltid värdefullt att träffa PRO:s distriktsordförande... 

• Jag upplevde en bra balans mellan information diskussioner och möjlighet till 

samtal med många av deltagarna 

• Stort tack till alla som ordnat konferensen. Överträffade verkligen mina 

förväntningar. Även om tiden ibland var lite kort, är upplägget lunch till lunch 

att föredra. 

• Mycket bra initiativ. 

• Som vanligt blev det ont om tid för debatt mellan deltagarna 
 

 


